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Adult assembly required due to the presence of small parts, points, and edges as received. 

由於可能存在的小部件, 尖角及利邊, 本產品要求成年人來完成組裝。 
 
1. Please read instructions prior to assembly. / 組裝前請詳細閱讀此說明書。 
2. Verify that there are no missing parts. / 核實該部件表所有部件是否齊備。 

3. Two people are recommended for assembly. / 為使組裝更加容易我們建議由兩個人來共同完成。  

4. Gently set parts on a flat, smooth surface. / 請找一處平整而又結實的地面組立該置物架 . 盡量不要在地毯上組立。 

5. For indoor use. / 置物架不建議在戶外使用。 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

 
 

IMPORTANT, RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: READ 
CAREFULLY 

內含重要事項，請妥為保存以供日後參考：請詳閱 

 

ITM. / ART. 529900 
MODEL / 型號 # WSCSC32ZB-GM-GRK 

Heavy-duty Storage Rack 
多功能五層置物架 

182.9 cm 
72 in 

 

40.7cm 
16 in 

 

81.8 cm 
32.2 in 

 

Customer Service: 1-866-942-5362 English, French and Spanish 
Monday - Friday, 8:30 a.m. - 4:30 p.m. PST 

 (Toll-free in U.S. and Canada only)  
E-mail: parts@whalenfurniture.com 

 
客服專線：1-866-942-5362 僅提供英語、法語及西班牙語服務  
太平洋標準時間，週一至週五，上午  8:30 至下午 4:30  

(免費電話僅限於美國、加拿大) 
電子郵件: parts@whalenfurniture.com 

 
www.whalenfurniture.com 
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The product is not recommended for outdoor use. / 本產品不建議在戶外使用。 
Strongly recommend at least two adult people to assemble this unit. / 為使組裝更加容易我們建議由兩個人來共同完成。 
Do not alter the product in any way as it could compromise the performance of the unit as intended and will void all 

warranties. / 不要以任何方式變動產品，因為這樣可能會降低產品原本性能並使所有的保固失效。 
Load small stable items on the top shelves, heavier and bulkier items should be stored on the lower shelves. Load unit 

placing objects from the bottom to top. This will ensure stability of overall unit. / 置物架的頂層放小的輕的物品，體積大、
較重的物品放在較低層的層板上。放置配送物品時要從底層往頂部，這樣可以確保整體置物架的穩定性。 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Parts List / 零件明細 
 
 

Please read completely through the instructions and verify that all parts listed are present before beginning assembly. / 組
裝前請詳細閱讀該說明書並核實該部件表所有部件是否齊備。 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Tool Required: Rubber Mallet (not provided).  
所需工具: 橡皮錘（產品未附贈） 

Do not use traditional metal-head hammer as this may cause damage. 
請勿使用傳統的金屬錘，以免造成產品損傷或變形。 

 

 
 

A 
8× 

B 
10× 

C 
10× 

D 
5× 

E 
8× 

F 
4× 

SHELF MAXIMUM:  
362.9 kg / 800 lb  
EVENLY DISTRIBUTED. 
 
ENTIRE UNIT MAXIMUM 
WEIGHT CAPACITY: 
 1814.5 kg / 4000 lb 
EVENLY DISTRIBUTED. 
 
CONCENTRATED LOAD 
CAPACITY: 1174.8 kg / 2590 lb 
PER SQUARE METER. 

G 
2× 

層板最大載重:  
362.9 公斤 / 800 磅  
 
總體最大載重:  
1814.5 公斤 / 4000 磅 
 
集中載重:  
1174.8 公斤 / 2590 磅  
每平方米 

H 
1× 

 
 
Failure to follow these guidelines can result in property damage or personal injuries. 
未遵照這些指示可能會導致財產損失或造成人身傷害。 
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Assembly Instructions / 組立說明 

ATTENTION / 注意事項 
1. Use some type of lubricant to ease the joining of the angle posts and beams. / 使用潤滑劑以減輕角柱塑膠蓋、柱連接器
和角柱的摩擦。 

2. Use a cloth or wood block to protect the surface finish of the product when using a rubber mallet. / 使用橡膠槌時，請使
用布或木塊保護產品的表面光潔度。 

3. Must drive the rivets to the bottom of the keyhole by hitting the beam near the joint. / 請務必在使用前檢查，確保所有的
鉚釘都卡到位，如果發現任何有缺陷的部件請不要使用，不當的組裝也許會帶來損害或導致傷害。 

4. Assemble the unit on a sturdy and level surface. / 請找一處平整而又結實的地面組立該置物架。 
 
 
 

OPTION #1 / 方案一 
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OPTION #2 / 方案二 
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NOTE: The tipping restraint hardware included is for wooden stud wall construction. It must be attached to a 
wall stud. Depending upon your wall construction, different anchor hardware maybe required. Please contact 
your local hardware store for assistance. Young children can be seriously injured by tipping furniture. You 
must install the tipping restraint hardware with the unit to prevent the unit from tipping, causing any accidents 
or damage. The tipping restraints are intended only as a deterrent, they are not a substitute for proper adult 
supervision. The tipping restraints are not earthquake restraints. If you wish to add the extra security of 
earthquake restraints, they must be purchased and installed separately. 
 

注意：包含的防傾倒五金適用於木材立柱結構牆，它必須連接到木材立柱上。根據您的
牆壁結構，可能需要不同的錨固五金。請聯系您當地的五金店尋求幫助。孩童可能會因

家具傾倒而受到嚴重的人身傷害。產品應加裝預防傾倒的約束裝置，以防止產品傾斜而

造成任何事故或損壞。預防傾倒裝置僅具遏制功能，並無法取代成人本身的監督之責。

本裝置並不具抑制地震之功效。如果您希望增加抑制地震的額外安全性裝置，則必須單

獨購買和安裝。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Wooden stud 
木材立柱 

 

Screw 
螺絲 
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Care and maintenance / 保養及維護 
 

 Use a soft, clean cloth that will not scratch the surface when dusting. / 除塵時使用不會磨損表面的柔軟、乾淨布料擦
拭。 

 Using solvents of any kind on your product may damage the finish. / 使用任何類型的溶劑都可能損壞產品的表面。 
 Do not use any harsh abrasives or chemicals to clean any metal surfaces as it may damage the protective coating. / 請
勿使用任何粗糙磨料或化學物品清理金屬表面，這都會破壞保護塗層。 

 Metal will rust if the finish is scratched or if your product is exposed to excessive humidity, particularly in salt water 
locations. / 如果表面刮傷或產品暴露在過度潮濕的環境中，特別是在鹽水中，金屬將會生銹。 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

00WSCSC32ZB-GM-GRK-A  Angle Post / 角柱 
00WSCSC32ZB-GM-GRK-B Long beam / 長橫梁 

00WSCSC32ZB-GM-GRK-C Short beam / 短橫梁 

00WSCSC32ZB-GM-GRK-D Shelf / 層板 

00WSCSC32ZB-GM-GRK-E Post Cap / 角柱塑膠蓋 

00WSCSC32ZB-GM-GRK-F Post Inserts / 角柱連接器 

00WSCSC32ZB-GM-GRK-G Post Clips / 角柱扣 

00WSCSC32ZB-GM-GRK-H Tipping Restraint Hardware Kit / 防傾倒五金 

 
 
 
Made in China                                                                                          
中國製造 
 
 

A B C D E F G H 


